
 

Bestyrelsesmøde 08/01 
 

08 Januar 2025  

TIL STEDE 

Karina, Katrine, Mathilde, Nadia-Maria, Nikoline, Sebastian, Signe 
Referent: Nadia-Maria 

DAGSORDEN 
  
- Reklamer 
- Tavshedspligt 
- Shoppen 
- DR Kontant 
- Vedtægter 
- Evt 
 

NOTER 

● Reklamer 
 

- Vi har fået et tilbud fra Google omkring sponsorerede reklamer 

der bliver drøftet interesse og muligheder, der aftales at det 

diskuteres på et møde i infoudvalget der derefter kan 

præsentere en plan på et bestyrelsesmøde. 

● Tavshedspligt 

- Der bliver drøftet at få en jurist til at gennemgå og udarbejde 
et officielt dokument vedrørende tavshedspligt og det er der 
opbakning til. Der aftales, at det bliver undersøgt evt pris og 
vende tilbage på et senere møde.  

● Shoppen 

- Det skal være en prioritet at få shoppen til at køre. Vi 
gennemgår hvilke billeder der mangler at blive taget og hvem 
der står for dem. På et tidligere møde blev det aftalt at der 
skulle undersøges priser på emballage og forsendelse, der laves 
derfor nu en afstemning om, hvorvidt der skal indkøbes 
forsendelsesmaterialer. Afstemningen afsluttes med 100% flertal 



 

for dette. Der tales om betalingsløsninger og der laves en 
afstemning om, hvorvidt der skal oprettes en “Stripe” til at 
modtage betalinger. Afstemningen afsluttes med 100% flertal. 
Der stemmes også om hvorvidt vi skal skifte Wix plan for at 
imødekomme betalingsmuligheder. Afstemningen afsluttes med 
flertal 71.4% for og 28.6 % hverken for eller imod 

● DR kontant 

- Der diskuteres igen om foreningens ståsted i forhold til DR 
Kontants kommende program og hvordan vi skal forholde os.  

● Vedtægter 

- Der aftales at indkalde til et ekstraordinært møde omkring 
dette emne 22. januar. 

● Evt 

- Der var intet på hjerte under evt i denne omgang så mødet kan 
hermed afsluttes 

 
 
 
 

DER TAKKES FOR ET GODT MØDE 
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